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Algus kell: 17.00 

Lõpp kell: 18.00 

  

Istungit juhatas: kultuuri- ja noorsootööspetsialist Elisabeth Orgmets 

Protokollis: kultuuri- ja noorsootööspetsialist Elisabeth Orgmets 
  

Istungil osalesid: Noortevolikogu liikmed, noortevolikogu ENL poolne mentor  

Inara Ein, vallavanem Valdo Helmelaid, abivallavanem Riina 

Haljasoks, kultuuri- ja noorsootööspetsialist Elisabeth Orgmets. 
  

Kutsutud oli(d) ja osales(id): Ruslan Gepner, Denis Trubkin, Anastasija Semjonova, Merlin 

Metsalu, Emily Curphey. 
  

Puudus(id): Kätlin Elken, Darja Yaroslavska, Harri Saareoks. 

 

 

KOOSOLEKU PÄEVAKORD: 

1. Vallavanema tervitus 

2. Noorevolikogu ENL poolse mentoriga kohtumine 

3. Tegevuskava tabeli koostamine 

4. Infovahetus ja ettepanekud 

 

PÄEVAKORRA ARUTELU: 

1. Vallavanema ning abivallavanema tervitussõnad koosoleku alguses. Vallavanemal on hea 

meel, et meie vallas on noortevolikogu ning soovitakse noori kaasata vallavalitsuse tegevustesse. 

See aitab noorte häält ja arvamust vallas kuuldavamaks teha. Vallavanem ning abivallavanem on 

valmis igakülgseks koostööks. 

 

2. Noortevolikogu poolne ENL poolne mentor Inara Ein liitus koosolekuga Zoomi kaudu. 

Tutvustas ennast ning üleüldiselt noortevolikogude põhimõtteid. Ta soovitas valida suuna: kas 

ollakse poliitilise suuna peal või pigem keskendutakse üritustele, sest tihti lagunevadki 

noortevolikogud kuna pole ühist suunda. Ta soovitas noortevolikogul kokku leppida ühine 

suund.  

 

3. Noortevolikogu liikmed arvasid, et neile meeldiks esialgu pigem ürituste korraldamise 

suund mitte niivõrd poliitiline fookus. Jätkati tegevuskava tabeli koostamisega. Tegevuskava on 

vaja esitada oktoobrikuu jooksul, sellega peaks volikogu ette minema oktoobri lõpus. 

Tegevuskava koostamisel osales ka abivallavanem Riina Haljasoks. Sel aastal on plaanis 

külastada Rae valla noortekeskust ning tutvuda sealsete noorte ja noortekoguga. Samuti käis 

Elisabeth noortedisko idee välja, mis noortevolikogu liikmetele meeldis ning esimene disko 

plaanitakse korraldada juba selle aasta novembris. Selle aasta eelarve eest tuleb tellida ära 

meened ja pusad. Jõulude perioodil soovib noortevolikogu koostööd teha teiste valla 

allasutustega ning osaletakse talveüritustel, nt jõulukohvik vms. Uuel aastal keskendutakse enese 
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koolitamisele ning noorte omaalgatuskonkursi korraldamisele. Samuti vajab loomist 

noortevaldkonna infojagamise platvorm koostöös Tapa Valla Avatud Noortekeskusega. Alla 

reale märkmetesse lisati ideedena õpetajate spordipäev ning koolidevahelised spordivõistlused. 

Tegevuskava viimse lihvi andmiseks tehakse ühine fail mida kõik saavad veel redigeerida.  

 

4. Uus koosolek lepiti kokku 10. oktoober kell 17.00 Tamsalu Spordihoones. Tegevuskava 

peab valmis olema ning selle peab volikogu ees esitama Tapa vallavolikogule oktoobrikuu lõpus 

toimuval istungil. Istungil osalevad noortevolikogu liikmetega koos ka Riina ja Elisabeth. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Elisabeth Orgmets 

protokollija 

 
 

 

 
 


